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Op te bergen 
in de band van 
3 juni 2009 
 
 
de leden van de commissie wordt 
verzocht hun eventuele opmerkingen 
binnen acht dagen na ontvangst aan 
de commissiegriffier mede te delen. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
van de vergadering van de  
Statencommissie Bestuur, Financiën en Economie 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
gehouden op 27 mei 2009 

 
 
 
 

Samenvatting 
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SAMENVATTING 
Vergadering van de Statencommissie Bestuur, Financi ën en Economie 
 
Woensdag 27 mei 2009 
 
 
U kunt de agendavoorstellen en de ingezonden brieven, evenals de samenvattingen, via het 
DocumentVindSysteem (DVS) inzien op de website van de provincie onder het volgende 
adres: www.drenthe.nl/provincialestaten 
 
De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 27 mei 2009 is als bijlage opgeno-
men bij deze samenvatting. 
 
 
 
Aanwezig:   
A.G.H. Peters (CDA) (voorzitter) 
W.A.R. Boer (PvdA) 
H.H. van de Boer (VVD) 
mevrouw A. Dekker-van het Hof (SP) 
A. Huizing (PvdA) 
S. de Jong (CDA) tot 16:00 uur 
A. Kerstholt (VVD)  
H. Klaver (CDA) 
K. Kuipers (GroenLinks) tot 17:20 uur 
J. Langenkamp (GroenLinks) 
T.S. Medemblik (ChristenUnie) tot 17:20 uur 
mevrouw A.H. Mulder (CDA) tot 17:20 uur 
P.H. Oosterlaak (SP) 
G.J. Udding (VVD) 
E.R. Veenstra (PvdA) 
A. Wendt (ChristenUnie) 
 
mevrouw J. Stapert, commissiegriffier 
 
Voorts aanwezig de leden van GS: 
mevrouw T. Klip-Martin (VVD) 
mevrouw J.G. Vlietstra (PvdA) 
H. Baas (ChristenUnie) 
J.H. Bats (VVD) 
 
G.B. Nijhuis, Noordelijke Rekenkamer 
mevrouw C. Pietjouw, Noordelijke Rekenkamer  

 
Afwezig: 
M.A.M. Berends (PvdA) 
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1. Opening en vaststelling van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering om 14:08 uur en de agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 
2. Samenvatting vergadering 15 april 2009 en de lij st van toezeggingen 
Op de lijst van toezeggingen kunnen bij de korte termijn eveneens worden afgevinkt de nrs. 1, 9, 16, 
17 en 20. 
 
De samenvatting wordt vastgesteld. 

 
3. Ingekomen stukken 
De lijst met ingekomen stukken wordt conform vastgesteld. 
 
4. Rondvraag 
De fractie van de SP stelt vragen over de mogelijke sluiting van gevangenis BankenBosch (Veenhui-
zen). Deze vragen worden tijdens de vergadering beantwoord.  
 
De fractie van GL stelt vragen over de mogelijke verkoop van Essent Milieu aan een Amerikaans be-
drijf. Deze vragen worden tijdens de vergadering beantwoord. 
 
Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Vlietstra zegt toe: dat wanneer dit onderwerp niet aan de orde is gekomen tijdens de 
aandeelhoudersvergadering van Essent van 27 mei (hedenmiddag) zij hierover contact op zal nemen 
met de provincie Noord-Brabant. 
 
Gedeputeerde Bats deelt over de gunning van de OV concessie mee dat GS van Groningen de optie 
van gunning van de concessie (alsnog) willen uitwerken. Dit betekent dat het DB van het OV-bureau 
de gunningsoptie nader zal verkennen en hierover n.a.w. op donderdagmiddag 28 mei een beslissing 
zal nemen. Zodra die beslissing is genomen zullen PS direct worden ingelicht (JSt: mail betreffende 
de gunning is inmiddels toegezonden). 
 
5. IPO 
De ALV leden van het IPO hebben een memo gemaakt ter voorbereiding op de ALV vergadering van 
18 juni 2009. De commissie stemt hier mee in.  
De fractie van het CDA verzoekt GS de zgn. derde kolom bij de IPO rapportage zoals eerder afge-
sproken, toe te voegen. In deze kolom worden de voor Drenthe relevantie ontwikkelingen vermeld. 
 
Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Klip: de vraag over het tot nu toe ontbreken van de derde kolom schriftelijk te zullen 
beantwoorden. 
 
5. SNN 
De fracties van VVD en PvdA geven de volgende reactie. 
De begroting 2010 is vastgesteld. Ook het Jaarverslag is overgenomen. Afgesproken is om vaker 
contact te onderhouden met de accountant. Ook wordt gekeken of het bereiken van doelen kan wor-
den opgenomen in het Jaarverslag. Onderwerp van discussie was het lobbyen, hoe hier mee om te 
gaan? Informatie over het IT-atelier komt binnenkort. Er is een nieuwe bestuurscommissie Europa. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Het Dagelijks bestuur (DB) komt via de nieuwe bestuurscommissie met een notitie over hoe om te 
gaan met het lobbyen. 
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6. Kredietcrisis 
Brief van GS van 14 mei 2009 over concrete maatregelen in het kader van de kredietcrisis.  
 
Samenvattende reactie van de fracties PvdA, CDA, VVD, SP, CU en GL 
Alle fracties stemmen in met de brief. Het voorstel van GL om dit voorstel te behandelen in de verga-
dering van PS van 3 juni a.s. en niet bij de VJN, wordt door de SP ondersteund. De overige fracties 
steunen dit voorstel niet. 
De PvdA informeert naar de 300 manuren, de VVD sluit hierbij aan. De PvdA wil daarnaast weten of 
ook werkgelegenheid voor de zachte sector kan worden gecreëerd en is het mogelijk regionale bedrij-
ven bij aanbestedingen naar voren te halen? 
De VVD mist een specificatie van de bedragen, de SP sluit daar bij aan. Ook stelt de VVD de vraag of 
risicofinanciering van MKB wel een provinciale taak is. Tot slot wil de VVD weten of het juist is dat de 
provincie het Rijk voorfinanciert bij de versnelling van de EHS. 
De SP informeert naar de uitbreiding van de SINAT regeling. Ook wil deze fractie weten of de oprui-
ming van asbestdaken die nu het niet wordt genoemd, niet wordt vertraagd. De CU informeert of de 
stadsvernieuwing in Hoogeveen nog wel op schema ligt. GL is van mening dat de uitvoering sneller 
kan en ook zou moeten.  
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
De versnellingsagenda gaat om € 31 miljoen die voor het grootste deel, € 24 miljoen al in de begroting 
is opgenomen. Voor de intensivering, € 6.6 miljoen, moet nog dekking worden gevonden. Het voorstel 
in de VJN is om dit te doen via het stimuleringsfonds Drentse projecten.  
De berekende 300 manuren is een theoretische schatting. Hoe de versnelling moet worden gemoni-
tord is niet duidelijk. Bij het scholingsfonds wordt gekeken of dit niet effectiever kan worden ingezet. 
Voor het creëren van banen is gekeken naar de sector waar de ontslagen vallen. Een voorkeursbe-
handeling voor bedrijven in de regio is altijd gebonden aan nationale en internationale regels.  
MKB ondersteuning is onder normale omstandigheden geen provinciale taak. Op dit moment is echter 
geen sprake van normale omstandigheden. Voor het gebruik van de Drentse Participatie Maatschappij 
(DPM), via de NOM, is gekozen om discussie over staatssteun te vermijden. Dit onderwerp komt later 
terug. GS zijn doende om het bedrag van de STINAT regeling te verhogen. Nog voor de zomer volgt 
hierover een besluit. Met de gemeente Hoogeveen is een inschatting gemaakt over de start van de 
stadsvernieuwing. Er zijn nog geen signalen dat dit niet gaat lukken. 
 
Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Vlietstra: te zullen informeren of ook sprake is van banenverlies in de zgn. zachte sec-
tor als gevolg van de kredietcrisis. 
Gedeputeerde Vlietstra: de mogelijkheid om bij aanbestedingen voorrang te geven aan regionale be-
drijven te zullen onderzoeken. 
Gedeputeerde Vlietstra: uit te zoeken of bij intensivering van de EHS sprake is van voorfinanciering 
voor het Rijk. 
Gedeputeerde Vlietstra: uit te zoeken waarom het opruimen van asbestdaken niet is meegenomen in 
de versnellingsagenda. 
 
Statenstukken/brieven 
 
7a. Statenstuk 2009-384; Jaarstukken 2008  
Inhoud van het statenstuk: GS adviseren PS: 

- De jaarstukken 2008 vast te stellen en hiermee de aangegeven overschrijdingen van de be-
groting te autoriseren. 
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- Kennis te nemen van het resultaat van € 21.233.000,-- over 2008  
- In te stemmen met de afzonderlijke toevoegingen en onttrekkingen aan de reserves die afwij-

ken van de begroting voor een totaal bedrag van € 13.606.000,--  
- € 4.895.981,-- te storten in de saldireserve ten behoeve van de overheveling kredieten van 

2008 naar 2009.   
- € 2.731.000,-- toe te voegen aan de Reserve Stimuleringsfonds Drentse projecten. 
- Kennis te nemen van de reactie op het accountantsverslag.  

 
Samenvattende reactie van de fracties van PvdA, CDA, VVD, SP, CU en GL. 
Alle fracties stemmen in principe in met de jaarstukken. Het CDA twijfelt of sprake is van voldoende  
grip op het geheel om die doelen te bereiken die zijn afgesproken. De PvdA en het CDA informeren 
naar het rapport van de commissie Looman over Reserve en Voorzieningen. Kunnen, zo vraagt het 
CDA de reserve ontgrondingheffing en grondwaterheffing afgebouwd worden? De PvdA vraagt hoe 
het rekeningresultaat moet worden geduid. En hoe zit het met het protocol van Jeugdzorg, wie is daar 
de probleemeigenaar? Hoe zit het met het preventieve toezicht van 2 gemeenschappelijke regelingen, 
waaronder Emco? Het CDA vindt de reserves, 19 miljoen in 2004 oplopend tot 33 miljoen over 2008 
veel te hoog. En hoe zit het met de WMD structuur?  Wanneer wordt het ‘Going concern’ project opge-
leverd? De SP wil weten of er buitensporige vertrekpremies zijn verstrekt aan het personeel. CU, CDA 
en PvdA informeren naar de afwikkeling van de organisatieontwikkeling. De VVD merkt op dat er 
scherper kan worden begroot. De SP zou de algemene reserve en de risicoreserve in een reserve 
willen onderbrengen. Naar de mening van GL kunnen de jaarstukken veel gemakkelijker worden aan-
geboden. Enkele A-4tjes is voldoende. En waarom zijn nog steeds sturingsgesprekken met managers 
nodig? 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
GS hebben een flinke slag gemaakt wat beheersing betreft en de P&C cyclus. Op onderbesteding 
moet nog scherper worden gestuurd. Het rapport Looman is verwerkt. Juist om die reden zijn ge-
sprekken met managers blijvend noodzakelijk. De Minister van VWS is probleemeigenaar vwb de nog 
steeds niet afgegeven protocol bij Jeugdzorg. De reserve ontgrondingheffing kan vrij komen te vallen. 
ILG is ook een zorgpunt van GS en heeft de aandacht. Bij de bestuursrapportage zal (nog) beter wor-
den gekeken naar de onderbesteding. Risicoreserve is noodzakelijk vanuit een verantwoord financieel 
beleid. De algemene reserve is vrij besteedbaar (€ 33 miljoen). Nu de reorganisatie achter de rug is 
gaat weer gestuurd worden op begroting en niet op fte’s. Buitensporige vergoedingen zijn niet ver-
strekt aan vertrekkende ambtenaren. Informatie hierover kan alleen in vertrouwelijkheid worden ver-
strekt.  
Het ‘Going concern’ project wordt afgerond bij de begroting van 2010. Daarbij wordt gekeken naar wat 
zijn de taken waarbij ook inzage wordt gegeven in de financiële consequenties. 
 
Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Klip: de staten te zullen informeren wanneer de afgesproken informatie over WMD 
structuur wordt verstrekt. 
Gedeputeerde Baas: de staten vóór de PS vergadering van 3 juni te zullen informeren over wat het 
toezicht op het werkvoorzieningschap Emco (gemeenschappelijke regeling) heeft betekend.  
 
Status: De B-status van het stuk blijft gehandhaafd. 
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7b. Statenstuk 2009-378; Benoeming plaatsvervangend e leden Commissie rechtsbescherming  
Inhoud van het statenstuk: Geadviseerd wordt de benoeming van het huidige plaatsvervangend lid 
van de Commissie rechtsbescherming, de heer I. Simonides, om te zetten in een benoeming tot (vast) 
lid en mevrouw I.C. Gevers-Wils en mevrouw H.D. Tolsma te benoemen als plaatsvervangende leden 
van de Commissie rechtsbescherming, ieder voor een periode van vier jaar.  
 
Geen enkele fractie voert over dit stuk het woord. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat alle fracties zich kunnen vinden in het sta-
tenstuk. 
 
Status: De B-status van het stuk wordt gewijzigd in de A-status. 
 
 
7c. Brief van 19 mei 2009 van SNN over samenwerking  tussen regio’s in Europa  
Inhoud van de brief: Eind 2008 heeft de Europese commissie een groenboek uitgebracht over territo-
riale cohesie. De brief van het SNN bevat hierop een reactie. De reacties van Noord Nederland zijn in 
deze brief verwoord. Ook de VNG en het IPO hebben gereageerd op het groenboekdocument. (Gea-
gendeerd op verzoek van de ChristenUnie) 
 
Samenvattende reactie van de fracties van CU, CDA, PvdA, VVD, SP en GL.  
Op verzoek van de statenwerkgroep DrEUn is deze brief geagendeerd. De rode draad in de reactie 
van de fracties is samenwerking en de mogelijkheden die de provincie actief op moet pakken. Het 
belang van territoriale cohesie wordt, ook gelet op de komende wijzigingen vanuit Brussel door de 
fracties eveneens onderschreven. De CU verzoekt GS om contacten in de regio te onderzoeken i.r.t. 
deze samenwerking. De VVD verzoekt GS te onderzoeken of een samenwerkingsverband met Litou-
wen tot de mogelijkheid behoort, welke rol zou de provincie kunnen spelen? Niet alleen ‘iets gaan 
halen’ maar ook brengen zoals hulp bij het besturen. De SP merkt op dat de staten zich bewust moe-
ten zijn van het algemene belang. Besluitvorming zou zo laag mogelijk in het systeem moeten plaats-
vinden. GL vindt dat wat de provincie in dezen onderneemt herkenbaar moet zijn voor de drentse bur-
gers. En waarom is de focus niet gericht op Denemarken? 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
De brief geeft aan dat het een belangrijk onderwerp is met veel implicaties voor de toekomst. Het gaat 
niet alleen om geld (Fokke en Sukke). Drenthe is een eigen entiteit en wil ook zelf aan het roer staan. 
GS proberen bij gemeenten en waterschappen inzicht te krijgen in welke contacten er zijn met het 
buitenland. Is die lijst klaar dan gaat deze via de werkgroep DrEUn naar de commissie BFE waar ver-
volgens stappen kunnen worden gezet. De afspraak is om de focus te leggen op de Noordconnect 
regio. Denemarken valt hier niet onder. De suggestie zal gedeputeerde Bats wel meenemen naar de 
statenwerkgroep DrEUn. Voor GS en in SNN verband is de eerste logische stap Duitsland, daarna 
Zweden en dan is Letland een uitdaging. Het is een goed voorstel om uit te zoeken of Letland een 
goede partner zou zijn. Het is een zoektocht om de juiste regio te vinden.  
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat het agenderen van deze brief door de werk-
groep DrEUn een mooi initiatief is en dat GS aan de slag kunnen gaan. 
 
7d. Jaarverslag 2008 en begroting 2010 Noordelijke Rekenkamer 
Inhoud van de brief: De Noordelijke Rekenkamer heeft de ontwerpbegroting 2010 en het jaarverslag 
over 2008 toegezonden met het verzoek om een reactie op de begroting te geven en in te stemmen 
met de bestemming van de resultaten uit 2008. Verzocht wordt om deze zienswijzen uiterlijk 15 juni 
kenbaar te maken. 
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Voorafgaand aan de beraadslaging geeft de heer Nijhuis, bestuursvoorzitter van de rekenkamer, een 
korte toelichting op het rapport. De directeur van de NRK, mevrouw Pietjouw is eveneens aanwezig.  
 
Samenvattende reactie van de fracties PvdA, CDA, VVD, CU en GL. 
Alle fracties stemmen in met zowel het jaarverslag als de begroting. Ook het toevoegen van € 25.000 
aan de reserves heeft de instemming van de fracties. De PvdA, CDA en VVD informeren naar de 
voorziening van € 81.000. De PvdA en VVD zien met belangstelling uit naar de komende onderzoeks-
rapporten. De PvdA is geïnteresseerd in de downloads van de rapporten, de verlaagde drukkosten en 
de ervaring van de NRK mbt de omvang van de rekenkamer. GL informeert of het juist is dat de NRK 
geen weerstandvermogen nodig heeft. 
 
De reactie van de NRK op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
De voorziening heeft te maken met de ontslagverplichtingen. Het bedrag blijft wellicht staan als beide 
mensen een vaste aanstellingen krijgen. In dat geval vloeit het geld terug naar de provincies. De NRK 
is als kleine organisatie wel kwetsbaar, gelukkig zijn inmiddels 3 nieuwe medewerkers aangetrokken. 
Weerstandsvermogen heeft te maken met de positie van de NRK gerelateerd aan de provincies. Het 
risico wat de NRK loopt is voor de thuisprovincie in dit geval Drenthe. De schaal van de rekenkamer is 
normaal gesproken voldoende. Inhuren doet men alleen dan wanneer het nodig is, op voorhand uit-
breiden zijn niet de plannen. Verlaging van de drukkosten: Mede op verzoek van PS wordt gezorgd 
voor een goede print van de rapporten. Daarnaast wordt gekeken wie een rapport moeten ontvangen 
en wie digitaal van een rapport kan worden voorzien. De stijging van de downloads heeft te maken 
met de grotere bekendheid van de rekenkamer. 
 
6. Mededelingen 
Er zijn mededelingen.  
 
7. Sluiting 
De volgende vergadering zal plaatsvinden op woensdag 24 juni 2009. 
De vergadering wordt gesloten om 17:38 uur. 
 
 
 
Vastgesteld in de vergadering van de statencommissie Bestuur, Financiën en Economie van 24 juni 
2009. 
 
 
 
 , voorzitter 
 
 
 
 , commissiegriffier 
 



Bijgewerkt 29/05/09 

 

Lijst van toezeggingen Statencommissie Bestuur, Fin anciën en Economie 
(tot en met de Statencommissievergadering van 27 mei 2009 bijgewerkt) 

 
 
Nr 

 
Datum 
toezegging 

 
Korte termijn (binnen 3 maanden) 

 
Wijze van 
afdoening 

 

√ 

1. 10-12-2008 
SC BFE 

De heer BATS zegt toe te zullen nagaan waar de ge-
meenten in het kader van de programmalijn WOK mee 
bezig zijn. Hij zal bovendien de wethouder van Aa en 
Hunze nogmaals wijzen op de boodschap waarmee 
die naar Brussel is gestuurd.  
 

Mail bericht 
van  
26.05.09  

√ 

2. 11-03-2009  
SC BFE 

De heer BATS zegt toe de RSP-programma’s bij de 
gemeenten, inclusief de risicoparagraaf tot op pro-
grammaniveau voor te leggen aan de staten.  

  

3. 18-03-2009 
SC BFE 

De heer MUNNIKSMA zegt toe een informeel overleg 
te plannen met de statencommissies BFE en OGB 
over het onderwerp toerisme (in cijfers).  

Datum 
vastgesteld 
op 17 juni 
2009 

√ 

4. 18-03-09 
SC BFE 

De heer BAAS zegt toe na te zullen gaan in hoeverre 
kwartiermakers in de regio, i.r.t. het Europaloket, mo-
gelijk zijn. (CDA) 

In uitvoering  

5. 15-04-2009 
SC BFE 

De heer BATS zegt toe dat de heer BAAS met een 
schriftelijke reactie zal komen op de vraag wat er ge-
beurt met de opmerking dat er sprake is van niet 
deugdelijke motivering naar aanleiding van het jaar-
verslag van de commissie Rechtsbescherming. (CDA)   

 
 

6. 15-04-2009 
SC BFE 

De heer BATS zegt toe de brief van de staatssecreta-
ris van 21 februari 2004 over de baanverlenging en de 
hierbij behorende verdere correspondentie toe te zen-
den aan de statencommissie. 

In uitvoe-
ring, toe-
zending 
staat ge-
pland voor 
week 23 

 

7. 15-04-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe om in de brief van GS 
over de versnellingsagenda, die op 27 mei 2009 in de 
statencommissie BFE wordt besproken, de mogelijk-
heid om facturen eerder dan binnen de huidige 25 
dagen te betalen meegenomen zal worden. 

Zie versnel-
lingsagen-
da; 
BFE 
27.05.09 

√ 

8.
  

15-04-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe in SNN-verband (Be-
stuurscommissie EZ) aan de orde te stellen of het zin-
vol is een gesprek aan te gaan met de belangrijkste 
banken.  

Overleg met 
banken is 
geweest, 
verslag 
volgt bin-
nenkort  

√ 

9. 15-04-2009 
SC BFE 

De heer BATS zegt toe de vraag wanneer bekend 
wordt wat onder de zienswijzen wordt verstaan, in het 
kader van de discussie over AB SNN, schriftelijk te 

Mail bericht 
van  
26.05.09 

√ 
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zullen beantwoorden. 
10. 22-04-2009 

PS 
Mevrouw VLIETSTRA zegt toe medio 2009 bij de sta-
ten terug te komen met de resultaten van de evaluatie 
van Marketing Drenthe.  

  

11. 22-04-2009 
PS 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe in de statencommissie 
BFE van 27 mei 2009 terug te komen op het voorstel 
om het maximale subsidiebedrag uit de STINAT te 
verhogen naar 2 ton.  

  

12. 27-05-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe dat wanneer het on-
derwerp mogelijke verkoop van Essent Milieu aan een 
Amerikaans bedrijf niet aan de orde is geweest in de 
aandeelhoudersvergadering van Essent van 27 mei 
2009, zij dit onderwerp op zal nemen met de provincie 
Noord-Brabant. 

  

13. 27-05-2009 
SC BFE 

Mevrouw KLIP zegt toe de vraag over het ontbreken 
van de 3e kolom in de IPO rapportage, waarin de rele-
vante drentse ontwikkelingen worden aangegeven, 
schriftelijk te zullen beantwoorden. (CDA) 

  

14. 27-05-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe te zullen informeren of 
sprake is van banenverlies binnen de zgn. zachte sec-
tor ten gevolge van de kredietcrisis. (PvdA) 

  

15. 27-05-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe de mogelijkheid om bij 
aanbesteding voorrang te geven aan regionale bedrij-
ven te zullen onderzoeken. (PvdA) 

  

16. 27-05-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe uit te zullen zoeken of 
bij intensivering van de EHS sprake is van voorfinan-
ciering voor het Rijk. (VVD) 

  

17. 27-05-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe uit te zoeken waarom 
het opruimen van asbestdaken niet is meegenomen in 
de versnellingsagenda. (SP) 

  

18. 27-05-2009 
SC BFE 

Mevrouw KLIP zegt toe na te gaan wanneer de afge-
sproken informatie over de WMD structuur aan de 
staten kan worden verstrekt. (CDA) 

  

19. 27-05-2009 
SC BFE 

De heer BAAS zegt toe voor de vergadering van PS 
van 3 juni de staten te zullen informeren over wat het 
toezicht op het werkvoorzieningschap Emco (gemeen-
schappelijke regeling) heeft betekend. (PvdA) 

  

   
Lange termijn 
 

  

1. 26-09-2007 
SC BFE 

Mevrouw KLIP zegt toe dat zij bij de commissie terug-
komt als er meer duidelijkheid is over het verloop van 
het onderzoek naar organisatie van en toezicht op de 
WMD en dat de termijn van de zittingsduur van de 
gedeputeerde in de RvC gekoppeld zal worden aan de 
duur van het onderzoek. 

  

2. 26-09-2007 
SC BFE 

De Commissaris v.d. Koningin zegt toe dat wanneer de 
discussie over de ontwerp-Wet op de veiligheidsregio’s 
is uitgekristalliseerd, hij de staten een notitie zal stu-
ren, waarin is aangegeven wat de consequenties zijn 

Gedepu-
teerde 
Munniksma 
komt bin-

 



Bijgewerkt 29/05/09 

 

voor de nieuwe wettelijke positie van de 
CvdK/gedeputeerde staten. 

nenkort met 
reactie. 

3. 21-01-2009 
SC BFE 

De heer BAAS zegt toe dat het rapport “professioneel 
inkopen voor 2009 en verder” bij de Voorjaarsnota 
2009 kan worden behandeld. Het uitdrukken in geld 
van besparingen incl. de consequenties wordt indien 
mogelijk hierin opgenomen. PS ontvangt voldoende en 
tijdige informatie over het totaalpakket van inkopen.  

  

4. 21-01-2009 
SC BFE 

De heer MUNNIKSMA zegt toe dat een evaluatie van 
de afspraken over onderbesteding bij de begroting 
voor 2011 kan worden behandeld. Tussentijdse ver-
antwoording gebeurt obv bestaande documenten.  

  

5. 04-02-2009 
PS 

De heer BAAS zegt toe dat een nader uitgewerkt pro-
jectvoorstel n.a.v. het rapport Amen is geen Amster-
dam vóór de zomer van 2009 in PS aan de orde komt.  

 
 

 

6. 22-04-2009 
PS 

De heer BAAS zegt toe dat, mocht er na de revitalise-
ring geld over zijn, de voorkeuren van de staten t.a.v. 
het wensenlijstje nadrukkelijk zullen worden meege-
nomen.  

  

 
 
 

  
 
 
Moties 
 

  

M1 19-03-2008  Steeds vooraf informeren van PS over de toedeling 
van middelen uit het Drents Stimuleringsfonds. Met 
daarbij aangegeven voor welke projecten binnen 1 jaar 
opnieuw financiering uit het Stimuleringsfonds zal wor-
den gevraagd. Prioritering van projecten is een keuze 
van PS. 

  

M4 
VVD 
PvdA 
CDA 
GL 
CU 

12-11-2008  PS dringen er bij het college op aan: 
1. De gemeente Meppel niet te belasten met de 

financiering van het opwaarderen van de keer-
sluis bij Zwartsluis tot schutsluis; 

2. De provinciale dekking te halen uit dat deel 
van de reserve verkeer&vervoer (6 miljoen) 
dat zal worden overgeheveld naar het Stimule-
ringsfonds Drentse Projecten  

Zal in Voor-
jaarsnota 
2009 terug-
komen 

 

M3 
SP 

12-11-2008 PS verzoeken GS voorstellen te doen voor het opne-
men van de Balkenende-norm in de subsidievoor-
waarden 

Mevrouw 
Vlietstra 
zegt toe dat 
zij dit op 
haar agen-
da plaatst.  

 

 


